



الشركة العمليّة للطاقة (ش.م.ك.م)
Action Energy Company (K.S.C.C)

Date: 24/03/2026

التاريخ : 2026/03/24

Bursa Kuwait Company

Subject: Supplementary Disclosure regarding the signing of the contract for Tender No. (2134955) for the supply of drilling rigs and well intervention works (with services) for Kuwait Oil Company (KOC).

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Law No. (7) of 2010 and its executive bylaws and amendments issued by the Capital Markets Authority.

Please find attached the Supplementary disclosure form.

Sincerely...

Ahmad Mohammad Al-Ajlan
Board Member & CEO



الشركة العمليّة للطاقة (ش.م.ك.م)
Action Energy Company (K.S.C.C)

السادة / بورصة الكويت المحترمين

الموضوع: إفصاح مكمل بشأن توقيع العقد الخاص بالمنافسة رقم (2134955) الخاصة بتوريد منصّات الحفر وأعمال التدخل في الآبار (مع الخدمات) التابعة لشركة نفط الكويت.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام القانون رقم (7) لسنة 2010 ولائحته التنفيذية وتعديلاته الصادرة عن هيئة أسواق المال.

مرفق طيه نموذج الإفصاح المكمل

وتفضلو بقبول فائق الإحترام والتقدير...

أحمد محمد العجلان

عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

Handwritten signature or mark in the bottom right corner.



الشركة العمالية للطاقة (ش.م.ك.م.)
Action Energy Company (K.S.C.C)

إفصاح مكمل بشأن توقيع العقد الخاص بالمنافسة رقم (2134955)

Supplementary Disclosure regarding the signing of the contract for Tender No. (2134955)

2026/03/24	Date:	التاريخ :
Action Energy Company	الشركة العمالية للطاقة	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
Supplementary Disclosure from (Action Energy Company) regarding (The Signing of the Contract for Tender No. 2134955)	إفصاح مكمل من (الشركة العمالية للطاقة) بخصوص (توقيع العقد الخاص بالمنافسة رقم: (2134955)	عنوان الإفصاح Disclosure Title
2026/01/28	تاريخ الإفصاح السابق Previous Disclosure Date	
The contract for Tender No. (2134955) has been signed between (Sun Drilling Kuwait Company (W.L.L.)), a subsidiary of Action Energy Company and Kuwait Oil Company (KOC).	تم توقيع العقد الخاص بالمنافسة رقم (2134955) بين (شركة صن دريلينغ الكويت (ذ.م.م.)) ، وهي شركة تابعة للشركة العمالية للطاقة وشركة نفط الكويت.	التطور الحاصل على الإفصاح Development of Disclosure
The impact on the Company's financial position will become apparent starting from the fourth quarter of 2026, and the level of profits expected to be generated from the contract depends on operating conditions and execution-related variables	سيظهر الأثر على المركز المالي للشركة إعتباراً من الربع الرابع من العام 2026 وتعتمد نسبة الأرباح التي يتوقع تحقيقها من العقد على ظروف العمل والمتغيرات المتعلقة بالتنفيذ.	الأثر المالي للتطور الحاصل (إن وجد) Significant Effect on the Financial Position of the Company

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح. وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed Care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner.

المجدد



الشركة العمالية للطاقة (ش.م.ك.م.)
Action Energy Company (K.S.C.C)

الرياضة، المنطقة الحرة، قطعة 1، القسيمة رقم D4، الدور الأول (400) - الرياض، الكويت

Al-Asimah, Kuwait Free Zone, Block 1, Building # 4, First Floor - CR 358153
P.O.Box 3866 Safat, 13039 Kuwait / Tel. +965 22247533. Fax: +965 22247534

info@actionenergykw.com - www.actionenergykw.com

رأس المال المُصنَّر والمندفوع 56,650,000 د.ك. - رأس المال المصرَّح به 100,000,000 د.ك. | Issued & Paid-up Capital K.D. 56,650,000 - Authorized Capital KD 100,000,000

105